
Bestyrelsesmøde i Bygaardens Vejlaug.
Den 5 november 1997

r'\ Til stede var: Hans, Marit, Marianne, Jan og Ole

Dagsorden
1) Status økonomi
2) Asfaltbelægning
3) Presserende opgaver

a) Vejtræer
b) Stillevej
c) Tre,kanttn ved indkerslen fra ålekistevej. til bæglumvej - Guldbeck

• • (- .' '" J

Ad 1. Der er 389.4&6 kr. på girokontoen. Der er ca. 50.000 kr. på checkkontoen;
Der er 5 der ikke her betalt Anden rykker er blevet udsendt
Hvis de ikke betaler inden 15. november går de til inkasso.
Der er intet nyt fra advokaten vedr. de gamle sager. - Marianne følger op på dette.

Ad 2. Phønix og Jensen kunne ikke bringes ned i pris, Jensen har aldrig levet et nyt tilbud
Phønix nye tilbud var ikke blevet billigere
De vurderede at vores optællinger af enheder var for lavt sat
Hans har været i telefonisk kontakt med kommunender forventes at sende en bekræftelse på at vi
kan udsætte asfaltbelægningen med tilskud til forsommeren 1998
Der ønskes et nyt kombineret tilbud på vejbelægning og stillevej i 1998

__ Der tages kontakt til Phønix og et andet firma evt. fra provinsen.
Arbejdet skal udfæes fra l.maj til slutningen af juli måned.
Der manglede fortsat 100.000 kr. for at vi kunne realisere asfaltbelægningen i 1997.
Ved det samme kontingent i 1998 er der 280.000 kr. tilbage efter asfaltbelægning.
Hvis hvert bump koster 17.000 kr. kan vi lave 12 bump i 1998 for 204.000 kr.

Regnskabet for 1998 ser således ud.

Rest fra 1997
Nyt kontingent for 1998
Ialt kontingent indtægter

395.000
390.000
785.000

Bidrag fra kommunen
I alt til disposition

220.000
1.005.000

Omkostninger til vej belægning
Rest

-700.000
305.000

12 bump
Rest

-204.000
101.000

Faste omkostninger pr. år
Rest

-50.000
51.000

Vejtræer i 1997/98
Rest

-50.000
1.000

Ad3a. Der bevilges 50.000 kr. til studsning af træer og nødtøftig udskiftning eller fjernelse af træer i
1997/98. Ha l; tager kontakt til gartneren. .

Ad3b Der skal laves indkørsel forbudt og vejspærring på bwglumvej. Evt. 2 kummer med skilt ude på
vejen. Indkersel tilladt for cykler. Marianne undersøger mulighederne.
Der skal laves detailplaner for de forskellige veje.
Der kræves kun skriftlig godkendelse fra beboerne hvis der er mindre end 3 meter fra bump til
opkersler. Ole og Marianne laver detailplan. Mødes Søndag den 9. november kl. 13.00 hos ole.

Ad3c ~ Hans optager kontakt med guldbeck

Ad 3d Marit kontrollere reserveringen af lokaler til generalforsamlingen i slutningen af februar.

5 Næste møde holdes Onsdag den 7 januar kl. 20.00 hos Ole.

Referent Ole Windeløv


